
Protokół nr XIII/2025 

z sesji Rady Powiatu Nowodworskiego 

         z dnia 24 kwietnia 2025 r. 

 

Obrady rozpoczęto 24 kwietnia 2025 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:25 tego samego 

dnia. Sesja odbyła się w Sali Konferencyjnej w Starostwie Powiatowym w Nowym Dworze 

Mazowieckim. Marcin Gągolewski – Przewodniczący Rady - poinformował, że zgodnie 

z Ustawą z dnia 11 stycznia 2018r. o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału 

obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów 

publicznych, obrady Rady Powiatu są nagrywane i transmitowane. Administratorem danych 

osobowych przetwarzanych jest Starosta Nowodworski. Pełna treść klauzuli informacyjnej, w 

tym zakresie, znajduje się na drzwiach do sali konferencyjnej. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowodworskiego otworzył XIII sesję, a następnie poprosił o 

sprawdzenie kworum, w chwili otwarcia w obradach uczestniczyło 19 radnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowodworskiego stwierdził prawomocność obrad. 

Obecni: 

1. Monika Bratkowska 

2. Paweł Calak 

3. Rodryg Czyż 

4. Andrzej Drewnowski 

5. Marcin Gągolewski 

6. Sylwia Jabłońska 

7. Krzysztof Kapusta 

8. Sebastian Kozak 

9. Katarzyna Kręźlewicz 

10. Anna Małecka 

11. Karolina Małek 

12. Zbigniew Niezabitowski 

13. Monika Nojbert 

14. Piotr Osiński 

15. Mirosława Ozdarska 



16. Bogdan Ruszkowski 

17. Aleksandra Szczurowska 

18. Bogumiła Szlaska 

19. Zdzisław Szmytkowski 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Na posiedzeniu byli obecni: Andrzej Pacocha -Wicestarosta Nowodworski, Magdalena 

Kamińska - Sekretarz Powiatu, Ewa Kałuzińska - Skarbnik Powiatu, Urszula Dalecka – 

Kierownik Wydziału Obsługi Szkół i Edukacji, Jacek Kacperski – Dyrektor Nowodworskiego 

Centrum Medycznego. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad XIII sesji Rady Powiatu Nowodworskiego przekazany Radnym 

(załącznik nr 2 do protokołu). Przewodniczący Rady odczytał i poddał pod głosowanie 

porządek obrad. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska, Zdzisław Szmytkowski 

Porządek obrad został przyjęty. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji nr XII/2025 z dnia 27 marca 2025 r. 

Nie zgłoszono uwag, Przewodniczący Rady stwierdził przyjęcie protokołu z sesji nr XII/2025 z 

dnia 27 marca 2025 r. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowodworskiego (załącznik nr 3 do 

protokołu) 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji o zajęcie stanowiska w sprawie 

projektu uchwały. Przewodnicząca Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury  i 



Bezpieczeństwa Publicznego stwierdziła, że komisja wydała pozytywną opinię, co do projektu 

uchwały.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Nowodworskiego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska, Zdzisław Szmytkowski 

2) zmieniająca uchwałę budżetową na 2025 rok (załącznik nr 4 do protokołu) 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji o zajęcie stanowiska w sprawie 

projektu uchwały. Przewodnicząca Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury  i 

Bezpieczeństwa Publicznego stwierdziła, że komisja wydała pozytywną opinię, co do projektu 

uchwały.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego zmieniającej uchwałę budżetową na 2025 

rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska, Zdzisław Szmytkowski 

 



3) wyrażenie zgody na bezprzetargowe zawarcie kolejnej umowy najmu części 

nieruchomości, stanowiącej własność Powiatu Nowodworskiego (załącznik nr 5 do 

protokołu) 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji o zajęcie stanowiska w sprawie 

projektu uchwały. Przewodnicząca Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury  i 

Bezpieczeństwa Publicznego stwierdziła, że komisja wydała pozytywną opinię, co do projektu 

uchwały.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

bezprzetargowe zawarcie kolejnej umowy najmu części nieruchomości, stanowiącej 

własność Powiatu Nowodworskiego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska, Zdzisław Szmytkowski 

5. Informacja dotycząca zimowego utrzymaniu dróg powiatowych w sezonie 2024/2025 

(załącznik nr 6 do protokołu) 

Głosów nie zabrano. Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta. 

6. Realizacja zadań przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w 2024 roku. (załącznik nr 7 

do protokołu) 

Głosów nie zabrano. Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja dotycząca realizacji 

zadań przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w 2024 roku  została przyjęta. 

7. Interpelacje i zapytania. 

Nie złożono interpelacji i zapytań. 

 

 



 

8. Sprawozdanie z pracy Zarządu pomiędzy sesjami Rady. (załącznik nr 8 do protokołu) 

Głosów nie zabrano. 

9. Sprawy różne. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Paweł Calak – podjął temat sytuacji, która miała miejsce w ostatnim czasie na SORze 

Nowodworskiego Centrum Medycznego, pacjent oczekiwał na przyjęcie przez lekarza kilka 

godzin, następnie okazało się, że pacjent przeszedł zawał serca. Czy jest szansa na to, że w 

szpitalu nie będzie dochodziło do tego typu zdarzeń?  

- Jacek Kacperski – wyjaśnił, że pacjent czekał około trzech godzin, po czym nie informując 

personelu opuścił szpital. W drodze powrotnej doznał zawału. Sprawa jest prowadzona przez 

Rzecznika Praw Pacjenta oraz została zgłoszona do prokuratury. Biegli specjaliści ocenią tą 

sytuację. W warszawskich szpitalach oczekiwanie na wizytę czasami trwa kilkanaście godzin, 

więc sytuacja w Nowodworskim Centrum Medycznym jest relatywnie dobra. 

- Paweł Calak – uważa, że porównywanie się do innych szpitali nie ma sensu, ponieważ 

niekiedy na Nowodworskim SORze nie ma nikogo. Pacjent oczekujący na wizytę powinien 

być na bieżąco informowany jak długo jeszcze będzie musiał poczekać. 

- Marcin Gągolewski – sprawie trzeba się przyjrzeć, ponieważ SOR to wizytówka szpitala. 

- Jacek Kacperski – odniósł się do tego, że czasami faktycznie oczekującym może wydawać 

się, że nie ma nikogo, ale pacjenci, którzy trafiają do szpitala karetką pogotowia wchodzą do 

szpitala od innej strony, więc jest to złudne, że lekarze akurat „nic nie robią”. Zapewnił, że 

dołoży wszelkich starań, aby SOR stanowił wizytówkę szpitala. 

- Katarzyna Kręźlewicz – zwróciła uwagę na to, że ciężko ocenić, który pacjent powinien 

zostać przyjęty jako pierwszy. 

- Paweł Calak – jeśli pacjent przychodzi na SOR z pilnym skierowaniem do szpitala i bólem w 

klatce piersiowej wówczas powinien zostać przyjęty jako pierwszy. 

- Piotr Osiński – zaproponował, żeby wprowadzić karty z priorytetem – jak ma to miejsce w 

innych szpitalach, żeby ocenić który pacjent wymaga pilnej interwencji, a który może 

poczekać nieco dłużej. 

- Monika Bratkowska – otrzymała informację, że Powiat składał wniosek w programie 

„Mazowsze dla Młodzieży”, chciałaby wiedzieć dlaczego Powiat nie uzyskał dotacji.  

- Urszula Dalecka – wpłynęło bardzo dużo wniosków, nie wystarczyło pieniędzy dla 



wszystkich, pod uwagę był brany termin wpływu. Mimo, że wniosek został złożony w 

terminie, Powiat nie otrzymał dofinansowania. 

- Sylwia Jabłońska – dodała, że decydowało to, o której godzinie wpłynął wniosek. 

Więcej głosów nie zabrano. 

10. Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Marcin Gągolewski - Przewodniczący Rady – 

o godzinie 14:25 zamknął obrady XIII sesji Rady Powiatu Nowodworskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowodworskiego 

/-/Marcin Gągolewski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Edyta Tarnowska  

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


